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Onsdag den 27. september 2023 

 

Til stede var 43 medlemmer, heraf 3 bestyrelsesmedlemmer:  

Formand Helle Bennebo (HB), næstformand Helle Pedersen (HP) og kasserer Annette Tofting (AT). Der 

var afbud fra de 3 øvrige bestyrelsesmedlemmer.  

 

D A G S O R D E N 
 

Punkt 1: Valg af dirigent og referent 

 

Marianne Skjold (MS) blev valgt til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig 

indkaldt. Annette Tofting (AT) blev valgt til referent. 

 

Punkt 2: Bestyrelsens årsberetning 

 

HB kunne berette følgende: 

 

Sæsonen i Dameklubben kom ikke i gang som vanligt først i april. En udskydelse var en realitet for 

hele klubben, da banen først blev åbnet den 6. april grundet et meget vådt forår. 

Vi skulle derfor helt frem til onsdag den 19. april, inden Dameklubben turde løbe an på en gunstart, 

hvor vi var sikre på, at det var tilladt at have andet end bærebags med. Enkelte af vores medlemmer 

(ca. 10 stk.) trodsede det triste vejr og klarede 18 huller ugen før vores åbningsturnering.  

Heldigvis stoppede det våde vejr, og maj måned blev den tørreste i 15 år.  

 

Medlemstal 

Dameklubben har vokseværk, og det har vi haft i flere år i træk. Ser vi på udviklingen af vores 

medlemstal, er status for de sidste 4 sæsoner:  

 2020; 50 medlemmer 

 2021; 60 medlemmer 

 2022; 63 medlemmer 

 2023; 67 medlemmer 

Det er fantastisk flot! Og den positive udvikling er ikke kun glædelig for Dameklubben, men også for 

Sydsjællands Golfklub. Det er nemlig vigtigt med klub-i-klubberne, da det generelt er med til at 

fastholde medlemmer, når de har et ”tilhørsforhold”.  

For Dameklubben er det også vigtig, da udviklingen har medvirket til udvidet fortrinsret samt flere 

sponsorer.   

 

Dameklubben 

     Generalforsamling 2023 
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Kigger vi nærmere på vores nye medlemmer, har vi fået nogle fra Seniordamerne, andre er kommet 

retur efter en golfpause, og så har vi fået helt nye medlemmer, som ikke tidligere har været med i en 

klub-i-klubben.   

For at vi kan fortsætte den positive udvikling, kræver det fokus – fokus på hvordan vi bedst tiltrækker 

nye, fokus på hvordan vi bedst integrerer nye, og fokus på hvordan vi fastholder alle medlemmer i 

Dameklubben. Vi har derfor i bestyrelsen drøftet, om det var muligt at etablere en afdeling uden for 

bestyrelsen, som kun havde ansvaret for nye spillere. Andre initiativer er også velkomne, og vi drøfter 

dette under punktet ’Eventuelt’, så vi kan få konstruktive input til det videre arbejde i bestyrelsen.  

 

Spilletider 

Som nævnt har vi i løbet af denne sæson fået udvidet fortrinsret. Vi spiller derfor fra kl. 13:00-16:07. 

Hvis vi ikke benytter alle tiderne, frigives kun tider efter kl. 15:15, for at undgå for mange øvrige 

golfspillere inde mellem os i selve matchen. Golfbox fejlede på et tidspunkt, og derfor kan I have 

oplevet øvrige golfspillere på tidligere tider, men det har sekretariatet rettet. 

I løbet af sæsonen har vi flere gange nævnt, at vi skal overholde vores tider. Der er forståelse for, at vi 

en enkelt gang i løbet af sæsonen, kan have behov for at booke uden for vores tider, fordi vi skal 

noget. Men vi har desværre oplevet, at vi systematisk booker uden for tiderne, så det hjælper vi 

hinanden med at stoppe.     

 

Vores hjemmeside 

Vi vil gerne slå et slag for vores hjemmeside, som ligger under klub-i-klubben på hovedhjemmesiden. 

Grunden til, at vi gerne vil opfordre alle til at kigge nærmere på hjemmesiden, er, at vi har sørget for 

en masse brugbare oplysninger på hjemmesiden.  

Her finder man fx 

 Vores vedtægter 

 Vores turneringsprogram for gældende sæson 

 Vores turneringsbetingelser 

 En tjekliste for, hvad man skal huske på alm. damedage og ved gunstarter 

Alt sammen er fuldt opdateret og i et lækkert format. Det er ikke fordi, at vi i bestyrelsen ikke gerne 

vil hjælpe vores medlemmer og svare på spørgsmål, men ofte vil man hurtigere selv kunne finde langt 

de fleste svar – bestyrelsen kigger ofte selv i dokumenterne for at kunne svare på de enkelte 

spørgsmål. Så oplysninger og dokumenter på hjemmesiden er vel ment som en hjælp til alle. 

 

Sæsonen  

Kigger vi lidt nærmere på det spillemæssige i løbet af sæsonen, så har det set rigtig godt ud med 

tilmeldinger til vores turneringer. Ud over vores løbende onsdagsmatcher, har vi haft følgende 

gunstarter: 

 Åbningsmatch den 19. april – hovedsponsor: Løve Apoteket  

 Color Bird den 3. maj – hovedsponsor: Greenetiq 

 Makkermatch den 7. juni -hovedsponsor: Kvickly, Næstved 

 3-2-1-match den 5. juli – hovedsponsor: Fair Forsikring 

 Flagmatch den 2. august – hovedsponsor: Børge Jakobsen 



3 

 

 Eclectic-finale/sideløbende holdmatch den 20. september – hovedsponsor: Meny, Østergade 

på holdmatchen, og når eclectic præmierne uddeles, er hovedsponsor Proshoppen v/Claus 

Thane 

 Afslutningsmatch den 27. september - hovedsponsor Spenner gulve v/Jack Spenner  

 

Der har været virkelig flotte præmier, og der skal lyde en kæmpe tak for støtten fra vores 

hovedsponsorer. 

Ud over hovedsponsorerne har vi også andre sponsorer: 

 Tættest-på-pinden på par 3 hullerne:  

o Blomster Bæk, Nordtex, Café Kilden og Dagli’ Brugsen, Mogenstrup  

 Tættest-på-pinden i 2. slaget på hul 12 

o Mikaka 

 Birdiebolde (kun ved gunstarter) 

o Farvemessen 

Også tusind tak til disse sponsorer. 

Som I kan høre - og har mærket, har det set rigtig godt ud på sponsorfronten i år. Det afspejler vores 

regnskab også, hvor vi har haft langt færre udgifter til præmier. 

Husk fortsat at støtte vores sponsorer – vi har i sæsonen haft besøg af flere af dem, som har været at 

fortælle om deres produkter, og vi har haft mulighed for at købe dem til favorable priser. Det er win-

win for alle, og vi håber det fortsætter til næste sæson.  

 

Ud over vores egne turneringer, spillede vi også venskabsmatch den 23. august, som blev afholdt i 

Skovbo. Det var desværre en tynd kop te på tilmeldingsfronten, hvor Næstved bidrog med 5 

tilmeldinger, og vi bidrog med 14 tilmeldinger. Skovbo selv havde 28 med.  

Det er et kæmpe arbejde at arrangere en match med gæster udefra, og Skovbo var selvsagt skuffede 

over den manglende tilslutning. Til næste år står vi som arrangør, men vi bør under punktet 

’Eventuelt’ drøfte fremtiden for vores venskabsmatch, og om vi i det hele taget skal fastholde denne 

tradition. Det duer i hvert fald ikke, at der kun er opbakning fra hjemmebaneklubben det givne år. 

 

Øvrige begivenheder 

I løbet af sæsonen har der også været andre begivenheder, som Dameklubben ikke har stået for. Da 

mange af vores medlemmer har været aktive på den ene eller anden måde i begivenhederne, vil jeg 

gerne fremhæve et par stykker:  

 Weekendtur til Samsø 

I maj måned arrangerede Gitte Spenner (GS) en fantastisk forlænget weekend til Samsø, hvor 

hende og Jørn Spenner selv var sponsor. Det var virkelig flot og GS lagde et kæmpe arbejde i 

arrangementet. Som GS tidligere har nævnt, er hun allerede gået i gang med at planlægge en 

ny weekendtur til næste sæson, hvor turen går til solskinsøen Bornholm. Der er stadig 

pladser, hvis man vil med (først-til-mølle).  

 Golffestival 

Klubben havde for første gang arrangeret Golffestival, som foregik i uge 28 med en masse 

aktiviteter og turneringer. Der var fin opbakning fra Dameklubbens medlemmer, som både 

deltog i turneringerne og havde meldt sig som frivillige. Det er dejligt at opleve.   

 Solheim Cup 
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Sidste år var dysten mod Næstved aflyst, da de ikke kunne stille hold. I år lykkedes det, og de 

12 hulspils-matcher blev spillet på SSGM, som også løb med den samlede sejr. 

 

Den resterende del af sæsonen – oktober turnering og julefrokost 

 I oktober måned spiller vi 9 hullers turnering uden fortrinsret. Det er Stableford og alle spiller 

i én stor række. 

 Julefrokost bliver lørdag den 4. november – tilmelding er åben, også hvis man kun ønsker at 

spise. Men ellers spilles en 9 hullers turnering, hvis vejret tillader det, og efterfølgende er der 

lækker julefrokost og sociale aktiviteter. Eva Heikamp og Lene Stenbek er arrangører.  

 

Slutteligt vil vi gerne takke alle omkring Dameklubben for godt samarbejde. Det gælder både 

sponsorer, sekretariatet og caféen. 

Tak for en rigtig god sæson, og lad os sammen gøre Dameklubben lige så god og måske endnu bedre i 

næste sæson 

 

Punkt 3: Fremlæggelse af revideret årsregnskab 

 

AT gennemgik det udleverede regnskab for sæsonen 2022-23.  

 Der fremgik et overskud på kr. 6.623,00. Det pæne overskud skyldes primært øget indtægt fra 

kontingenter, da Dameklubben har fået flere nye medlemmer samt en forhøjet 

kontingentsats i forhold til tidligere år. 

 Vi har desuden haft fuld sponsordækning på vores gunstarter, og dermed har Dameklubben 

reduceret sine udgifter ved i år kun at have udgifter til gavekort til de løbende 

onsdagsmatcher og halvdelen af Eclecticpræmierne. 

 

Punkt 4: Forelæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 

 

AT forelagde budget for næste sæson. 

 Budgetteret overskud på kr. 2.890 ved 60 fuldtidsbetalende medlemmer og en uændret 

kontingentsats. Der afsættes kr. 2.500 ekstra til præmier, så vi er garderet i forhold til evt. 

afholdelse af venskabsmatch og/eller manglende sponsorer.    

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent i næste sæsonen, hvilket blev vedtaget af de fremmødte 

medlemmer. 

Punkt 5: Behandling af forslag fra bestyrelsen 

 

Ingen forslag 

Punkt 6: Behandling af indkomne forslag fra medlemmer 

 

Ingen indkomne forslag 
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Punkt 7: Valg af bestyrelsesmedlemmer for en toårig periode  

 

På valg:  

 Helle Bennebo (HB), genopstillede 

 Helle Pedersen (HP), genopstillede 

 Irene Kørup Pedersen (IKP), ønskede ikke at genopstille 

Bestyrelsen foreslog genvalg af HB og HP samt nyvalg af Marianne Skjold (MS).  

Alle 3 blev valgt uden modkandidater.   

Bestyrelsen takkede IKP for hendes indsats og arbejde i den forgangene periode. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig selv ved første bestyrelsesmøde i den nye sæson.  

  

Punkt 8: Valg af revisor for en etårig periode  

    

På valg:  

 Ilse Nielsen (IN), genopstillede 

Bestyrelsen foreslog genvalg af IN, som blev valgt uden modkandidater. 

 

Punkt 9: Eventuelt  

 

Emne – nye medlemmer 

 Lotte Mattebjerg (LM) ønskede bedre info om eclectic-turneringen.  

o Bestyrelsen noterede input og henviste i samme ombæring til hjemmesiden og 

dokumentet ’Turneringsbetingelser’, hvor den er beskrevet.  

 

 LM foreslog at lave en ”body-ordning” i Dameklubben, som kan sikre, at nye medlemmer får 

div. info, aftalt spilletider m.m., så man som ny føler sig godt taget imod.  

o Bestyrelsen noterede input og spurgte samtidig, hvem der evt. kunne tilbyde hjælp 

 LM, Maj-Britt Mazur (MBM) og Ingrid Dahl Østergaard (IDØ) 

 

 Lone Simonsen (LS) foreslog oprettelse af en Facebook-gruppe, så man derigennem kunne 

søge nogen at spille med til den løbende onsdags-turnering 

o HB mente ikke, at det var vejen frem, da ikke alle medlemmer er på de sociale 

medier. Erfaring omkring sociale medier viser desuden, at de hurtig kan blive brugt 

”forkert”. 

 

 Gitte Spenner (GS) opfordrede nye medlemmer til at have ”gå-på-mod” og være åbne. Så 

mente hun ikke, det var så svært at være ny i en klub-i-klubben. 
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 Lene Stenbek (LeS) mente, at de fleste medlemmer gerne ville være åbne og hjælpe nye i 

gang, men måske var i tvivl om, hvordan man bedst kunne hjælpe. 

 

 MBM foreslog at mikse bolde hver 2. onsdag via GolfBox, så man undgik ”de lukkede bolde” 

o Bestyrelsen kunne berette, at det ikke var så nemt med GolfBox, når hver enkel kun 

kan spille på bestemte tidspunkter. Det ville kræve ekstra meget arbejde, at 

planlægge og styre disse matcher – ikke mindst ved afbud og lignende. Bestyrelsen 

håber derfor, at medlemmerne selv kan mikse bolde 

o Anette Veinø (AV) supplerede, at hun som ny havde udfordret ”historierne om de 

lukkede bolde” med held 

o Eva Heikamp (EH) supplerede, at man det næste stykke tid kunne bruge onsdagene i 

oktober til at spille med andre end vanligt og dermed lære nye at kende. 

o Gitte Demant (GD) nævnte et hjul i damernes omklædningsrum, hun engang havde 

set, som sørgede for at alle spillede med alle.  

Emne – venskabsmatch 

Bestyrelsen ønsker at debattere traditionen om venskabsmatch. Dette skyldes, at der i år - og også 
tidligere å, har været lav tilslutning, når matcherne spilles på udebane.  

Er der opbakning til, at vi bibeholder vores venskabsklubber og matchen?   

 Debatten går frem og tilbage med følgende input: 

o Starttidspunktet (klokken) for matchen er for tidligt – andre mener det er for sent 

o Den skal ligge tidligere på året - evt. i juni 

o Næstved har Damedag om tirsdagen, hvor i mod Skovbo og vi har om onsdagen 

o Find ny(e) klubber med spilledag om onsdagen 

o Tilbagevendende snak, vi danser omkring den varme grød, er vi interesseret eller ej? 

o ”Afstemning” viser at et stort flertal af medlemmerne ikke bakker op. 

Med den viden vil bestyrelsen drøfte fremtiden med de 2 venskabsklubber, når næste sæson skal 

planlægges.  

Emne – udflugt i stedet for venskabsmatch 

 AT tager temperaturen på, om der er opbakning til en endags udflugt (match) i nærheden? 

o Der er opbakning 

 AT ønsker at vide, hvem der vil melde sig til at arrangere sådan en tur/match 

o Ingen melder sig - MBM tilbyder at assistere, hvis andre vil være primus motor  

Emne – ændring af spilform til de løbende onsdagsmatcher 

 LeS foreslår - inspireret af Herreklubben - at ændre b-rækken til Stableford i stedet for 

slagspil. 

o Konklusion: Umiddelbart bred enighed om at Stableford i b-rækken er at foretrække 

o AV supplerer, at slagspil i B-rækken kunne være en gang om måneden i stedet. 
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Generalforsamlingen er hævet – tak for et godt møde med spændende og gode input. 


